

目 次

· 论 文 ·

家族企业跨代资源整合与组合创业 李新春, 张鹏翔, 叶文平(1)

电子商务产品定价与返利策略优化及协调研究 余 牛, 李建斌, 刘志学(18)

关联供应链网络级联失效机理及鲁棒性研究 唐 亮, 何 杰, 靖 可(33)

风险厌恶零售商考虑信息预测成本的协调机制 肖 群, 马士华(45)

循环经济产业系统的分室模型与模拟 杨忠直, 孔鹏志, 李博英(54)

中国区域房地产价格异质收敛与调控政策研究 林 睿, 董纪昌, 李秀婷, 等(63)

向银行业投资的过度性甄别及动机分析 粟 芳, 初立革(74)

T+0 交易制度的计算实验研究 韦立坚(90)

经济下行、信用风险反馈和政府隐性救助 宋凌峰, 阳 浪(103)

· 应用研究 ·

基于模糊神经网络的小微企业信用评级研究 肖斌卿, 杨 旸, 李心丹, 等(114)

JOURNAL OF MANAGEMENT SCIENCES IN CHINA

Vol. 19 No. 11 2016 (monthly)

CONTENTS

Trans-generational resource orchestration and portfolio entrepreneurship in family businesses	<i>LI Xin-chun, ZHANG Peng-xiang, YE Wen-ping</i> (1)
Optimization of pricing and rebate strategies and coordination for e-commerce product	<i>YU Niu, LI Jian-bin, LIU Zhi-xue</i> (18)
Cascading failure mechanism and robustness of interdependent supply chain networks	<i>TANG Liang, HE Jie, JING Ke</i> (33)
Coordination of supply chains with endogenous investment in information acquisition and order quantity	<i>XIAO Qun, MA Shi-hua</i> (45)
The compartment model and simulation for the industrial system of circulatory economy	<i>YANG Zhong-zhi, KONG Peng-zhi, LI Bo-ying</i> (54)
Heterogeneous convergence of regional house prices and macro-control policy in China	<i>LIN Rui, DONG Ji-chang, LI Xiu-ting, et al</i> (63)
Discrimination and motive analysis of the over-investment in banks in China	<i>SU Fang, CHU Li-ping</i> (74)
An agent-based model for the impact of the T+0 trading mechanism on market quality	<i>WEI Li-jian</i> (90)
Economic downturn, credit risk feedback and government implicit bailout	<i>SONG Ling-feng, YANG Lang</i> (103)
Research on the credit rating of small and micro enterprises based on fuzzy neural network ..万方数据.....	<i>XIAO Bin-qing, YANG Yang, LI Xin-dan, et al</i> (114)